
Tanulmányi út Dél-Koreában 

 

1. Bevezetés  

A tanulmányi út célja a global networking volt, kapcsolat kialakítás más diákokkal a Föld minden 

tájáról. Ezáltal nagyon sok új kultúrát volt alkalmunk megismerni, elmesélve egymásnak szokásainkat, 

hagyományainkat. A program keretén belül több jelentős eseményen, ünnepségen elhangzott, hogy 

mennyire fontos a mai világban az, hogy ismerőseink legyenek szerteszét mindenhol a világban. Többek 

között ez is egy ok volt a program megvalósítására.  

A program 25 napból állt, július 15-én kezdődött és augusztus 9-én ért véget. Július 14-én reggel 

érkeztünk meg Dél-Korea fővárosába, Szöulba. Több érzelem kavargott bennünk, többek között 

nyugtalanság, kíváncsiság, de mégis hatalmas öröm és boldogság, mivel mindkettőnk szenvedélye az 

utazás és az új helyek felfedezése. Talpraesettségünk mindkettőnket meglepte, hiszen önállóan kellett 

átutaznunk az ország másik felébe, Sokcho városába, ahol a Kyungdong University egyik kampusza 

található, ami otthont adott nekünk majdnem egy hónapon át.  

Több, mint negyven országból érkeztek diákok, és szerencsénk volt majdnem minden jelenlévő 

személlyel beszélgetnünk, ha csak egy pár szót is. Nagyszerű barátságok alakultak ki, amiért nagyon 

hálásak vagyunk.  

Az én szobatársam Kazahsztánból érkezett, akivel nagyon hamar összebarátkoztunk, hajnalokig 

beszélgettünk álmainkról, terveinkről, meg a nagybetűs jövőről. De több programon is résztvettünk 

együtt, megismertem az ő baráti társaságát is. Számomra zseniális volt, hogy a szobák felosztása úgy volt 

megoldva, hogy mindenki más nemzetiségűvel kell legyen, nem lehetett egy szobában két azonos 

országból érkező. Ezáltal mindenki nevében beszélhetek, amikor azt mondom, hogy hatalmasat fejlődött 

az angol nyelvtudásunk, meg önmagában is hozzáadott a személyiségünkhöz az, hogy megismerhettünk 

egy másik kultúrát sokkal jobban.  

 

2. Az út főbb eseményei 

Amint megkezdődött a program, első nap megkaptuk az órarendünket. Ez is szintén úgy volt 

megoldva, hogy a csoportokban lévők mind külön nemzetiségűek legyenek. Együtt mentünk minden 

programra, és ezáltal betekintést nyerhettünk Dél-Korea káprázatos világába.  

Elsősorban a koreai nyelvet próbáltuk elsajátítani négy hét alatt. Minden nap voltak nyelvi 

kurzusaink, nagyszerű tanárokkal, akik tényleg minden erejükkel azon voltak, hogy egy kicsi is, de 

megmaradjon a koreai nyelvből. Annyira jól magyaráztak, teljes odaadással, hogy már nem is tűnt annyira 

nehéznek a koreai nyelv, néhány kifejezést sikeresen meg is tanultunk, és mindenáron szeretném 

folytatni, hogy ne menjen kárba az ott megtanultak, hiszen kialakították bennünk az alapokat.  

Rengeteg programon volt alkalmunk részt venni, többek között taekwondon, k-makramen, a 

koreai ízvilágot is kipróbálhattuk, megtanítottak egy nagyon híres étel elkészítésére, ami a bibimbap volt. 

Ami nekem különlegesen elnyerte a tetszésem az a tea etiquette volt, ahol megtanultuk azt, hogy hogyan 

néz ki egy helyesen elfogyasztott tea, mi után mit kell tölteni, ezen a programon pedig koreai népviseletet 

vehettünk fel, ezzel még érdekesebbé tették ezt az órát, a hangulat varázslatos volt. 

Az én csoportom részt vehetett egy zene órán, ahol megtanultunk dobolni, ami a koreaiak 

körében nagyon népszerű. Nagyon szép volt, mert a csoport annyira összhangban volt, a végére csodásan 

szólt 15 ember egyszerre dobolása.  

Voltak ezeken kívül nagyobb események, mint például a sportnap, és két kirándulás. Az első 

kirándulás Goyangban volt, ahol lehetőségünk volt megnézni a Hyundai Motor múzeumát, ami egy 

lenyűgöző élmény volt. Ezután a Starfield bevásárlóközpontban voltunk pár órát, majd indultunk vissza az 

egyetem kampuszára, hiszen ez egy három órás út volt.  

Következő héten pénteken, szintén kirándulni mentünk az Arte Museumba. Teljesen elvarázsolt 

ez a hely, és itt fogadtam meg magamnak, hogy vissza kell még térnem Dél-Koreába. 



Az Arte Museum után pedig a nevezetes Naksansa templomba mentünk, és megtettünk egy 

hosszabb utat gyalog fel a templomig. Nekem már szavaim sincsenek erről a látványról, hagyom, hogy 

majd a csatolt fotók beszéljenek a hely gyönyörűségéről.  

A harmadik héten megrendezésre került a sportnap, amin én csak nézőként vettem részt, de még 

így is nagy élmény volt.  

A hétvégék szabadok voltak, így szervezhettünk saját magunknak kirándulásokat. Lillával úgy 

döntöttünk, hogy felmegyünk Szöulba a harmadik ott töltött hétvégénkre. Nem volt minden 

zökkenőmentes, mivel a helyiek nem beszélik az angolt, ami engem nagy meglepettséggel töltött el, de 

így is sikerült szót értenünk velük, az activity képességünk nem hagyott cserben minket. Miután megtettük 

a három órás utat, és megtaláltuk a szállásunkat akkor kezdődött el igazán a hétvége. Nagyon sok szép 

helyen voltunk, többek között a Lotte Worldben, megnéztük Szöult a 123. emeletről, ami lenyűgöző volt, 

viszont Lilla egyáltalán nem bírta a magasságot, de mindent megért az a látvány, ami a szemünk elé tárult 

olyan magasból.  

Ami a koreai gasztronómiát illeti, hát nem igazán barátkoztam meg vele. Pedig nagyon sokan 

esküsznek az ázsiai konyhára, nekem nem lett a kedvencem. Kipróbáltunk helyi éttermeket, ahol nem volt 

rossz az étel, de az ott dolgozók meleg és szeretettel teli fogadtatása mindent kárpótolt.  

A helyi emberek annyira segítőkészek, nagyon bánom, hogy nem beszéltek angolul, így nem 

tudtunk nagyon kommunikálni velük, de látszott rajtuk, hogy mennyire örültek, amikor hozzájuk szóltunk 

egy-két szót koreaiul.  

A program lezárása alkalmából volt egy gala night, ahol estélyiben jelent meg mindenki és utoljára, 

közösen szórakoztunk egy jót.  

 

Összegzésképpen, könnyes szemmel gondolok vissza erre az egy hónapra, az élményekre, illetve 

az ott kötött barátságokra. Bátran ki merem jelenteni, hogy eddigi életem egyik legnagyobb kalandja volt 

ez az út, ahol jelentősen fejlődött a tudásom, és a személyiségemhez nagyon hozzáadott. Erről az útról 

szerintem mindenki úgy ment haza, hogy kapott valamit, amire örökre emlékezni fog.  

 

Hálás köszönettel tartozom az egyetemünknek, hogy a legnagyobb álmom valóra váltották, és 

hogy általuk ki tudtunk utazni, és ott lehettünk a programon.  



 

























 


